
Imavere Põhikooli hoolekogu veebikoosoleku protokoll nr 56

Imavere, 15. veebruar 2021 

Koosoleku algus kl 18.00, lõpp kl 19.40. Koosolek viidi läbi Microsoft Teamsi keskkonnas. 

Osalesid:   H. Arula,  P. Kotka,  G. Lehtmets,  K. Lemvald,  M. Miilits,  L. Nõmmik,  E. Okas,   
A. Rull, koolidirektor T. Lohur.

Puudusid: G.-L. Männiste, R. Pihelgas, K. Repnau, P. Selter.

Koosoleku kutsus kokku ja seda juhatas G. Lehtmets.

Päevakord:  
1. Distantsõpe kooli õppekavas
2. Kooli arengukava täitmine 
3. Õpilasesinduse põhimääruse kooskõlastamine 
4. Vilistlaste kaasamine 
5. Huvihariduse ja huvitegevuse rahastamine 
6. Algklassiosa ventilatsiooniprobleemi lahendamine 
7. Ülevaade II korruse remondiplaanidest
8. Muud küsimused

1. Pandeemia jätkumine nõuab muutusi õppekorralduses. Koolidirektor Tiina Lohur tutvustas
põhimõtteid  ja  reegleid,  mille  kohaselt  korraldab  Imavere  kool  õppetööd  distantsõppe
tingimustes.  Peamised  arutluskohad  olid  järgmised.  Kool  peab  oluliseks,  et  peetakse  kinni
kontaktõppega  sarnasest  päevakavast.  Õppetöös  kasutatavad  digitaalsed  õpikeskkonnad  on
koolis kokku lepitud ja õppekavas avalikustatud. Kuigi hindamise alused on distantsõppel samad
mis  kontaktõppel,  soovitab  kool  õpetajatele  olla  hindamisel  paindlikum,  kasutada  rohkem
hinnangulist tagasisidet ja õppijat toetavat hindamist. Veebitunnid moodustavad vähemalt poole
auditoorsest  õppest  ja  nendes  osalemine  on  õpilasele  kohustuslik.  Veebitunnis  tuleb  käituda
viisakalt ja välja näha korrektne. Hoolekogu liikmetel oli küsimusi kaamera kasutamise kohta
tunnis. Arutelus jõuti otsuseni, et veebitunnis kaamera kasutamise lepivad õpetajad õpilastega
kokku.  Kui  õpilane  ei  osale  veebitunnis  tehnilistel  põhjustel,  kirjutab  lapsevanem  eKooli
sellekohase  õienduse.  Õppetöö  korraldus  distantsõppel  avalikustatakse  kooli  veebilehel  ja
lisatakse kooli õppekava üldosasse.

Hoolekogu  otsus:  kiita  heaks  kooli  õppekava  muutmine  distantsõppe  korralduse
lisamisega. 

2.  Koolidirektor  tegi  ülevaate  kooli  arengukava  2019-2024  eesmärkide  jooksvast  täitmisest.
Arengukava hõlmab 5 suurt valdkonda: eestvedamine ja juhtimine, personalijuhtimine, koostöö
huvigruppidega,  ressursside juhtimine,  õppe- ja kasvatusprotsess. Direktor rääkis,  millised on
olnud  senised  edusammud soovitud  seisundi  saavutamiseks  valdkondade  kaupa.  Igal  sügisel



koostatakse kooli üldtööplaan, milles täpsustatakse arengukava eesmärkideni jõudmise viise ja
vahendeid  jooksval  õppeaastal.  Direktor  kiitis  õpetajate  omavahelist  koostööd  ja  toimiva
meeskonna  kujunemist,  kontakte  ja  koostööd  kohalike  ettevõtjatega,  eriti  Tikupoisiga,
ressursside  kasutamist  kaasaegse  õpikeskkonna  kujundamiseks,  õuevahetundide  edukat
rakendamist. Edendamist vajavad tegevused on lõimingu kasutamine õppe- ja kasvatusprotsessis,
õpilaste  tagasiside  õpetamisstrateegiate  kohta,  õpilasesinduse  tegevus,  koolimaja  ruumide
sagedasem  kasutamine  kogukonna  poolt,  vilistlaste  ühendamine.  Lähiaja  väljakutseks  on
ettevõtliku  õppe  rakendamine  ja  ettevõtlusõppe  käivitamine  valikainena.  Kooli  arengukavas
puuduvad mõõdikud, ent arengukava täitmine on plaanis ühendada sisehindamisega, kus on välja
toodud  konkreetsed  mõõdikud.  Kooli  praegune  arengukava  sisaldab  sisehindamise  aruande
2016-2018 kokkuvõtet. Järgmine tõsine sisehindamine on kavas läbi viia 2022. aasta kevadel
koos ettevõtliku kooli enesehindamise ja standardile vastavuse kaitsmisega. Uuendamist vajab
kooli sisehindamise kord, mis kehtib aastast 2010.

Hoolekogu kuulas ära koolidirektori ettekande, ettepanekuid arengukava muutmiseks ei
tehtud. 

3.  Hoolekogu  analüüsis  põhjalikult  õpilasesinduse  põhimäärust,  liikmed  tegid  arvukalt
ettepanekuid põhimääruse sisu ja vormistuse muutmiseks. Üksmeelselt otsustati arutelu peatada
ja saata  põhimäärus koos parandustega õpilasesindusele tagasi.  Hoolekogu leidis,  et  õpilased
vajavad põhimääruse väljatöötamisel huvijuhi abi.

Hoolekogu  otsus:  õpilasesinduse  põhimäärus  vajab  põhjalikke  sisulisi  ja  vormilisi
muudatusi.

4.  Merlin  Miilits  tegi  ülevaate  vilistlaste  kaasamisest  koolielu  edendamisse  PÜGi  näitel.
Ühisgümnaasiumi hoolekogus on küll vilistlaste esindaja, kuid tegus ja toimiv vilistlaste ühendus
puudub. Igal lennul on esindaja, kes vahendab teavet enne kooli aastapäevaüritusi. Edukamad ja
jõukamad  vilistlased  on  PÜGi  rahaliselt  toetanud,  kuid  üldiselt  on  gümnaasiumi  vilistlased
organiseerimata. Lepiti kokku, et T. Lohur uurib vilistlaste tegevuse kohta Paide koolides.

5. Gerly Lehtmets teavitas hoolekogu, et Järva vald on huvihariduse ja huvitegevuse rahastamist
oluliselt  kärpinud.  Rahastustaotlus  rahuldati  täies  mahus  ainult  kalligraafiaringi  osas,  teised
huviringid peavad hakkama saama eelmisest õppeaastast kasutamata jäänud toetussummadega.
Eraldatud  huvihariduse  rahast  jagub  juhendajate  töötasuks  ja  vaid  vähesel  määral  soovitud
vahendite soetamiseks. Koolil tuleb nuputada, kuidas hankida rütmipille solistideringile, roboteid
ja 3D-printerit robootikaringile, videotehnikat meediaklubile, jms.

6. Koolidirektor andis hoolekogule teada, et tema koos valla ehituse peaspetsialistiga ja Viljandi
Õhumeistri esindajaga selgitasid 2021. aasta algul välja, et koolimaja algklasside osas puudub
sisseehitatud ventilatsioonisüsteem. Abivallavanem soovitas siduda ventilatsiooni paigaldamine
koolimaja II korruse renoveerimisega käesoleva aasta suvel. Pakkumus ventilatsioonisüsteemi
ehitamiseks koos katusel asuvate kambritega ja viimistlusega on hinnanguliselt 50 000 eurot. 



7. Tiina Lohur selgitas,  et  koolimaja vana osa II  korruse ehitusprojekt  on valmis.  Kavas  on
peatselt  välja  kuulutada  hange  ja  alustada  renoveerimistöödega  mais.  Lisaks  ventilatsioonile
uuendatakse  elektrisüsteem,  rajatakse  ripplaed,  lammutatakse  üks  vahesein  loodusteaduste
klassis. Uut mööblihanget kavandatud ei ole.

8. Muude küsimustena arutati:

• uue huvijuhi värbamist

• kooli kinnise Facebooki grupi liikmelisuse korrigeerimist

• miks lehvib koolimaja ees Euroopa Liidu lipp.

  

Gerly Lehtmets Pille Kotka
Hoolekogu esimees Protokollija 

   


